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P O L G Á R M E S T E R I       J E L E N T É S  
 

a 2023. szeptember 28. napi képviselı-testületi ülésre 
 

I. 
 

A POLGÁRMESTER FELADATKÖRÉT ÉRINTİEN 
 
 

A LEJÁRT HATÁRIDEJŐ HATÁROZATOK VÉGREHAJTÁSÁRÓL 
 
 

Határozat 
száma 

 
Rövid tárgya 

 
Ügyintézı 

Határozat/ 
Rendelet szerinti 

határidı 

 
Tett intézkedés 

113/2023. (IV.27.) Tanulók jutalmazás. 
Dr. Szombati 

Ágnes 
2023.05.31. 

Jutalmak átadásra 
kerültek. 

141/2023. (V. 25.) 
Kisajátítási eljárás 
megindítása 

Dr. Szombati 
Ágnes  

2023. 08. 31.  

Az érintetett 
tulajdonossal az 

egyeztetés továbbra is 
folyamatban van. 

146/2023. (V. 25.) 
699/2 hrsz-ú ingatlan 
rendeltetésének 
módosítása  

Lugosiné Szojka 
Edit 

2023. 07. 15.  

Az ingatlan 
rendeltetésének 

módosítása 
megtörtént. 

148/2023. (V. 25.) 
Épülı ipari csarnok 
versenyeztetés útján 
történı meghirdetése 

Lugosiné Szojka 
Edit 

2023. 07. 30. 

A létesítendı ipari 
csarnok 

versenyeztetés útján 
történı meghirdetése 

megtörtént. 

148/2023. (V. 25.) 
Önkormányzati ingatlan 
cseréje  

Nagy-Gonda 
Renáta 

2023. 07. 30. 

A Képviselı-testületi 
döntésnek 

megfelelıen a 
szerzıdéskötés 

folyamatban van 

166/2023.  (VI.29.) 
Környezeti vizsgálat 
szükségességének 
elbírálásáról  

Marosán Andrea  2023.09.30. 

A településrendezési 
eszközök 

módosításának 
elıkészítése 

megkezdıdött.  

  167/2023.  (VI.29.) 
Partnerségi egyeztetési 
eljárás lezárása 

Marosán Andrea azonnal 

A településrendezési 
eszközök 

módosításának 
elıkészítése 

megkezdıdött 

  170/2023.  (VI.29.) 
Igény benyújtás, 
önkormányzatok 
rendkívüli támogatására.  

Kiss György 2023.09.30. 

A pályázatot 
benyújtottuk 
79.376.619 Ft 

összegben. 

  171/2023.  (VI.29.) 

Támogatás a 2023 nyári 
diákmunka elnevezéső 
munkaerıpiaci 
programban. 

Horváth - Zelei 
Ágnes 

2023.06.30. 
A program sikeresen 

lezártult. 

  172/2023.  (VI.29.) 

Egészségügyi alapellátás 
biztosításának a feladat-
ellátási szerzıdés 
módosítása 

Maginé Dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 
A szerzıdés aláírása 

megtörtént.  
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  173/2023   (VI.29.) 
Hajdúnánási Holding 
Zrt Önkormányzati 
támogatás felhasználása 

Kéki Krisztián 2023.07.15. 
A támogatott 

értesítése megtörtént. 

  174/2023   ( VI.29) 

NPC Kft. 
visszatérítendı 
támogatás, visszafizetési 
határ idejének 
módosítása 

Kéki Krisztián 2023.07.31. 
A támogatási 

szerzıdés módosítása 
megtörtént. 

  175/2023   (VI.29.) 
Hajdúnánás Sport klub 
részére támogatás 
megítélése 

Kéki Krisztián 2023.07.31. 
A támogatási 

szerzıdés megkötése 
megtörtént. 

176/2023 (VI.29.)  

HDDSE pályázati 
támogatások 
visszafizetésének határ 
idejének módosítása 

Kéki Krisztián 2023.07.31. 
A támogatási 

szerzıdés módosítása 
megtörtént. 

177/2023 (VI.29.)  

Ingatlanok 
önkormányzati 
tulajdonba vételének 
kérelmezése 

Nagy – Gonda 
Renáta 

2023.07.17. 

A Képviselı-testületi 
Határozatnak 
megfelelıen a 

Maradványvagyon-
hasznosító Zrt. felé 
kérelem megküldve 

178/2023 (VI.29.) 

Ingatlanok 
önkormányzati 
tulajdonba vételének 
kérelmezése, 
felhasználási cél 
meghatározása 

Nagy – Gonda 
Renáta 

2023.07.31. 

A Képviselı-testületi 
Határozatnak 
megfelelıen a 

Maradványvagyon-
hasznosító Zrt. 
tájékoztatása 
megtörtént 

179/2023 (VI.29.)  

Ingatlanok 
önkormányzati 
tulajdonba vételével 
kapcsolatos költségekrıl 
való döntés 

Nagy – Gonda 
Renáta 

2023.07.31. 

A Képviselı-testületi 
Határozatnak 
megfelelıen a 

Maradványvagyon-
hasznosító Zrt. 
tájékoztatása 
megtörtént 

180/2023 (VI.29.)  
Ingatlanok forgalom 
képtelen vagyonba 
besorolása 

Nagy – Gonda 
Renáta 

2023.09.30. 

A határozatnak 
megfelelıen a 

Maradványvagyon-
hasznosító Zrt. 
tájékoztatása 
megtörtént 

181/2023 (VI.29.) 
A 0559 hrsz.-ú ingatlan 
területrészének 
kisajátítása. 

Lugosiné Szojka 
Edit 

2023.08.20. 

A 0559 hrsz.-ú 
ingatlan 

területrészének 
kisajátítása 
megtörtént. 

182/2023 (VI. 29.) 

GEOMEN Kft.  által 
készített változási 
vázrajz alapján, a 
tornaterem épület önálló 
ingatlankénti kialakítása 

Brán Edina 2023.08.20. 
Az átvezetés 
megtörtént.  

183/2023 (VI.29.) 

Építési tilalom 
korlátozásának 
megszüntetésének a 
hozzájárulása 

Brán Edina 2023.06.30. 
A határozatot az 
érintettek részére 

megküldtük. 

184/2023 (VI.29.) 

Az önkormányzat 
tulajdonában álló 
ingatlanok országos 
közúttal érintett része 
állami tulajdonba 
kerülése 

Nagy-Gonda 
Renáta 

2023.07.31. 

A Képviselı-testületi 
döntésnek 

megfelelıen a Magyar 
Közút Nonprofit Zrt. 

értesítve 

185/2023. (VI.29.)  

Hajdúnánás-Tedej, 6333 
helyrajzi szám alatt lévı 
épületrész önálló 
ingatlankénti kialakítása 

Brán Edina 2023.07.30. 
Az átvezetés 
folyamatban.  
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186/2023. (VI.29.)  

A Hajdúnánás, Mártírok 
u.3.fszt/3 szám alatti 
ingatlannak a forgalmi 
érték jóváhagyása és 
vételár megállapítása. 

Nagy-Gonda 
Renáta 

2023.07.21. 

Képviselı-testületi 
döntésnek 

megfelelıen bérlı 
tájékoztatása 
megtörtént 

187/2023. (VI. 29.) 

A projekt 
megvalósításához 
szükséges további 
önrész biztosítása. 

Kónyáné Vers 
Mária 

2023.06.30. 

A pályázathoz 
szükséges önrész 

összege rendelkezésre 
áll. 

187/2023. (VI. 29.) 

A projekt 
megvalósításához 
szükséges további 
önrész biztosítása. 

Kónyáné Veres 
Mária 

2023.09.30. 

Az önkormányzat 
2023. évi 

költségvetésérıl szóló 
5/2023. (III. 24.) 
Önkormányzati 

Rendelet módosításra 
került. 

 

188/2023. (VI. 29.) 

A projekt keretében 
játszótér 
eszközbeszerzéséhez 
saját forrás biztosítása. 

Füz Péterné 2023.09.30. 

Az önkormányzat 
2023. évi 

költségvetésérıl szóló 
5/2023. (III. 24.) 
Önkormányzati 

Rendelet módosításra 
került. 

 

189/2023. (VI. 29.) 

A projekt keretében az 
összesen 155,36 m2 
(tornaterem 127,28 m2 
+ kazánház 20,28 m2 + 
közlekedı 7,80 m2) 
alapterülető épület 
tervezett külsı 
felújítására, 
korszerősítésére saját 
forrás biztosítása. 

Füz Péterné 2023.09.30. 

Az önkormányzat 
2023. évi 

költségvetésérıl szóló 
5/2023. (III. 24.) 
Önkormányzati 

Rendelet módosításra 
került. 

 
190/2023 (VI.29.) 

Lakás pályázatra 
meghirdetett 
önkormányzati 
tulajdonú lakások 
piaci jelleggel történı 
bérbeadása (Bethlen 
Gábor. 43) 

Máróné Kányási 
Annamária 

2023.06.30. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

191/2023(VI.29.) 

Lakás pályázatra 
meghirdetett 
önkormányzati 
tulajdonú lakások 
piaci jelleggel történı 
bérbeadása (Bethlen 
Gábor. 45) 

Máróné Kányási 
Annamária 

2023.06.30. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

192/2023(VI.29.)  

Lakás pályázatra 
meghirdetett 
önkormányzati 
tulajdonú lakások 
piaci jelleggel történı 
bérbeadása (Irányi u. 1) 

Máróné Kányási 
Annamária 

2023.06.30. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

193/2023(VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás 
bérbeadása (Bethlen G. 
krt. 41.) 

Máróné Kányási 
Annamária 

2023.06.30. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

194/2023(VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás szociális 
jellegő bérbeadása 
(Csokonai utca 14.) 

Máróné Kányási 
Annamária 

2023.06.30. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 
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195/2023(VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás szociális 
jellegő bérbeadása 
(Köztársaság tér 2-3.) 

Máróné Kányási 
Annamária 

 
2023.06.30. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

196/2023 (VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás szociális 
jellegő bérbeadása 
(Hunyadi utca 6-8) 

Máróné Kányási 
Annamária 

 
2023.06.30. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

197/2023. (VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás szociális 
jellegő bérbeadása 
(Mártírok útja 7. 4/14.) 

Máróné Kányási 
Annamária 

2023.06.30 
Testületi döntésrıl 
szóló értesítések 

postázása megtörtént 

198/2023. (VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás szociális 
jellegő bérbeadásának a 
Mártírok útja 7. 1/5. 
szerzıdés lejárta utáni 
meghosszabbítása. 

Máróné Kányási 
Annamari  

2023.07.31. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

199/2023. (VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás szociális 
jellegő bérbeadásának a 
Köztársaság tér 2-3 B 
fsz.1 szerzıdés lejárta 
utáni meghosszabbítása 

Máróné Kányási 
Annamari 

2023.07.31. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

200/2023. (VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás szociális 
jellegő bérbeadásának a   
Bocskai utca 71/2 
szerzıdés lejárta utáni 
meghosszabbítása 

Máróné Kányási 
Annamari 

2023.07.31. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

201/2023 (VI.29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás szociális 
jellegő bérbeadásának a 
Ady Endre kr.33 fsz.2.  
szerzıdés lejárta utáni 
meghosszabbítása 

Máróné Kányási 
Annamari 

2023.07.31. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

202/2023 (VI.29.) 
Lakásbérleti szerzıdés 
megszőntetése. (Irányi 
utca 1) csere 

Máróné Kányási 
Annamari 

2023.07.31. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése, testületi 

döntésrıl szóló 
értesítések postázása 

megtörtént 

203/2023 (VII.26.) 

Ingatlan ingyenes 
használatba adása 
védınıi feladatok 
ellátásához (Csohányi 
Jenı Gyermek 
Egészségház) 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 

A határozatot 
megküldtük az 

Egyetemi központ 
részére.  

204/2023 (VII.26.) 

Debreceni Egyetem 
Klinikai központtal 
szerzıdéskötés feladat 
ellátást szolgáló 
szolgáltatásokra 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

2023.09.30. 

A határozatot 
megküldtük az 

Egyetemi központ 
részére 

207/2023.(VII.26.) 
PÜB nem képviselı 
bizottsági tagjának 
megválasztása 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 
A szükséges 

intézkedéseket 
megtettük. 

208/2023. (VII.26.) 
PÜB személyi 
összetételének 
megváltoztatása 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 
A szükséges 

intézkedéseket 
megtettük 

209/2023(VII.26.) 
VFB személyi 
összetételének 
megváltoztatása 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 

A szükséges 
intézkedéseket 

megtettük 
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210/2023(VII.26.) 

Hajdúnánási Óvoda 
álláshelyi 
létszámkeretének 
növelése (1 fı 
ped.aszisztens) 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 
A határozatot az 
érintettek részére 

megküldtük.  

211/2023(VII.26.) 

Hajdúnánás 
monográfiájának 
elkészítésére, valamint 
rendezvények, 
kiadványok 
önszervezıdı 
közösségek, sport 
egyesületek számára 
keret összeg biztosítása 

Kiss György 2023.09.30. 

A költségvetési 
rendelet 

módosításával az 
elıirányzatok 

felhasználhatóvá 
válnak. 

212/2023(VII.26.) 

Önkormányzati bérlakás 
cserével történı 
bérbeadása(Bocskai 
utca3-5 7/a) 

Demesné Csontos 
Csilla 

2023.07.31. 
A lakásbérleti 

szerzıdés aláírásra 
került 

214/2023(VII.26.) 
Település szerkezeti terv 
2023. évi M2 számú 
módosítása  

Marosán Andrea azonnal 

A településrendezési 
eszközök 

módosításának 
elıkészítése 

megkezdıdött. 

215/2023(VIII.30.) 

Hajdúnánás város 
településrendezési 
eszközeinek 2023. évi 3. 
számú módosításáról  
(M3 autópálya 
újcsomóponti 
kapcsolatok kialakítása, 
Görbeháza és 
Hajdúnánás 
elérhetıségének 
biztosítása érdekében) 

Marosán Andrea 
 

2023.09.15. 

A településrendezési 
eszközök 

módosításának 
elıkészítése 

megkezdıdött.  

216/2023(VIII.30.) 

Bocskai utca 29 szám 
alatti ingatlan és a 
gimnáziumi feladat 
ellátásához szükséges 
ingó vagyon tárgyak 
ingyenes átadása a 
Hajdúnánási Református 
egyház közösségnek 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 

A határozatot 
megküldtük. A 

szerzıdés elıkészítése 
még folyamatban van.  

217/2023(VIII.30.) 
Önkormányzatok 
rendkívüli támogatására 
igény benyújtása  

Kiss György 2023.09.30. 
A pályázat benyújtása 

folyamatban van. 

222/2023(VIII.30.) 
Ingatlan pályázati eljárás 
keretében történı 
bérbeadás 

Nagy – Gonda 
Renáta 

2023.09.30. 

A Képviselı-testületi 
döntésnek 

megfelelıen az 
ingatlan meghirdetve. 

223/2023(VIII.30.) 

Hajdúnánás -Tedej 
6425/3 hrsz . számú 
terület pályázati eljárás 
keretében történı 
hasznosítása 

Nagy-Gonda 
Renáta 

2023.09.30. 

A Képviselı-testületi 
döntésnek 

megfelelıen az 
ingatlan meghirdetve 

225/2023(VIII.30.) 

Csatlakozás a Bursa 
Hungarica felsıoktatási 
önkormányzati 
ösztöndíjrendszer 2024. 
évi pályázatához 

Máróné Kányási 
Annamária     

2023.09.29. 

A csatlakozási 
nyilatkozat 

megküldésre került a 
Nemzeti Kulturális 
Támogatáskezelı 

részére 
 
 
 
 
 



 

 

6

II. 
 

A POLGÁRMESTER KÉT ÜLÉS KÖZÖTT VÉGZETT FONTOSABB 
TEVÉKENYSÉGÉRİL 

 
június 22. – Városunk védınıivel egy megbeszélésen vettem részt, ahol a védınıi ellátás 
átadásával kapcsolatban egyeztettünk.  

június 28. – A képviselı-testület és a külsıs bizottsági tagok részére szervezett szezonnyitó 
fürdıbejáráson vettem részt.   

június 30. – Mád Község Önkormányzat munkatársai a Köztisztviselık Napja alkalmából 
kilátogattak a Kendereskertbe, ahol köszöntöttem a megjelenteket, majd röviden bemutattam a 
Kendereskertet és az ott folytatott tevékenységeket.   

július 01. – A Magyar Egészségügyi Szakdolgozói Kamara Hajdú-Bihar Vármegye Területi 
Szervezet és Hajdúnánás Városi Önkormányzat szervezésében megvalósult Semmelweis Napi 
ünnepségen vettem részt, ahol Polgármesteri Elismerı Oklevelet adtam át Csíszár Katalin, 
Besenczky Beáta Kornélia, Bodnár Balázs, Hadadi László, Dr. Domokos Pál, Domoszlainé Virág 
Erika és Szojka László részére. 

Ugyanezen a napon szépkorú köszöntésen vettem részt, melynek keretében 95. születésnapja 
alkalmából Tar Józsefet köszöntöttem. 

július 02. – A Hajdúnánási Óvoda meghívásának eleget téve részt vettem az „Ovi piknik” a 
Ligetben elnevezéső rendezvényükön.  

július 03. –Dr. Papp Csabával, a Debreceni Alapellátási és Egészségfejlesztési Intézet 
igazgatójával egyeztettem Hajdúnánáson. Az egyeztetés témája a védınıi ellátás átadása volt.    

július 04. – A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettem részt az Itthon-
Otthon címő magazinmősorban, melyben a városunkat érintı aktuális témákról, fejlesztésekrıl 
számoltam be. 

július 05. – Az M1 Magyar Gazda címő mősorában riportot adtam a Kendereskert Magyarország 
Legszebb Gyümölcs és Kertészeti Birtoka díj elnyerésével kapcsolatban.  

Ugyanezen a napon riportot adtam Hajdú-Bihari Naplónak a Kendereskert Magyarország 
Legszebb Gyümölcs és Kertészeti Birtoka díj elnyerésével kapcsolatban.  

július 06. – A XV. alkalommal megrendezésre kerülı Aratónap alkalmából testvérvárosunkból, 
Ustronból érkezı delegációt fogadtam, akikkel egy kellemes estét töltöttünk el az Aranyszalma 
Alkotóházban.  

július 08. –A Hajdú Bokréta Hagyományırzı Csoport és a Kéky Lajos Városi Mővelıdési 
Központ által az idén XV. alkalommal megrendezett Aratónapon vettem részt, ahol 
köszöntöttem a megjelenteket. Az egész napos programoknak ebben az évben is a Nyakas Farm 
adott otthont. 

július 12. – Városunk a Belügyminisztérium által nyújtott egyedi támogatásból Tedej és az 
Újházhely helyszíneken játszóterek megvalósítására kapott támogatásnak köszönhetıen a Tedejen 
már meglévı játszótér fejlesztése, valamint az Újházhelyen újonnan kialakított játszótér átadó 
ünnepségén vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket.   

július 13. – A Magyarország Legszebb Birtoka Díj zsőrije látogatott el egy birtokbejárásra a 
Kendereskertbe. Óriási büszkeség, hogy idén a Kendereskert Magyarország Legszebb Gyümölcs 
és Kertészeti Birtoka.  



 

 

7

július 21. - A Székely Gazdaszervezetek Egyesülete felkérésének eleget téve részt vettem az 
agrárium és a vidékfejlesztés tematikáira épített panelbeszélgetésen Tusványoson, a Bálványosi 
Szabadegyetemen. A beszélgetés alkalmával a városunkban mőködı jó példákon keresztül 
igyekeztem felhívni a figyelmet a rövid ellátási láncokban rejlı lehetıségekre. 

július 24. – Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a SYNLAB közötti feladatellátási szerzıdést 
érintı egyeztetı megbeszélésen vettem részt.  

július 28. – A XVIII. Hajdúnánási Nemzetközi Képzımővészeti Alkotótábor záró kiállításán 
vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket. Ezt követıen egy közös záróvacsorán vettem 
részt a tábor lakóival.   

július 29. – Tiszagyulaháza Község Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a XVI. 
Gólyafesztiváljukon. 

augusztus 02 - Szépkorú köszöntésen vettem részt, melynek keretében 90. születésnapja 
alkalmából Kovács Imrénét köszöntöttem.  

augusztus 03. – Gargya Zsolttal, a Szent Anna Gyermekvédelmi Központ intézményvezetıjével, 
Csısz Krisztiánnal, a Hajdúnánási Rendırkapitányság mb. kapitányságvezetıjével egyeztettem az 
Ady lakóparkban, játszótéren történı a fiatalok általi rendbontásokkal kapcsolatban.  

augusztus 04. - A IX. Hajdúk Világtalálkozója rendezvénysorozat elsı napján részt vettem az 
eseményhez kapcsolódó protokolláris állófogadáson, köszöntöttem a településünkre érkezı 
delegációkat, a városunk fıterén megrendezésre került nyitó ünnepségen köszöntöttem a 
vendégeket, majd közremőködtem a katonai csapatok felfogadásában. 

augusztus 07. – Nagy megtiszteltetés, hogy ismét személyesen vihettük el és adhattuk át a Szent 
István Bazilikában a magyar gazdák és a betakarítás jelképét, azt az Aratókoszorút, mely a 
hajdúnánási szalmafonó asszonyok keze munkáját dicséri. 

augusztus 09. - A Nemzeti Mővelıdési Intézet meghívásának eleget téve részt vettem a 
Változások vonzásában magazinmősorban, a települési ünnepeink – kihívások és sikerek 
témában, ahol rövid tájékoztatást adtam a városunkban megrendezésre kerülı ünnepekrıl, 
megemlékezésekrıl eseményekrıl.  

augusztus 10. – A Hajdúnánási Futball Klub meghívásának eleget téve részt vettem a soron 
következı vezetıségi értekezletükön.  

augusztus 18. – Az Aerial Légjóga Stúdió által szervezett családi napon vettem részt, ahol 
köszöntöttem a megjelenteket.  A rendezvénynek a Liget adott otthont.  

augusztus 20. – Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. közös 
szervezésében megvalósult Szent István Napjának ünnepi eseményein vettem részt. Az ünnepi 
programsorozat a Tedeji templomdombon újonnan elhelyezett kereszt felszentelésével vette 
kezdetét. Ezt követıen a Református Templomban egy ökumenikus istentisztelettel folytatódott a 
rendezvény, majd ünnepi beszédet tartottam, a Hajdúnánási Gazdakör elnökétıl átvettem az új 
kenyeret. Az ünnepségen Csuja Imre színmővésztıl Petıfi Sándor: Az Alföld címő verset, 
valamint Meleg Vilmos elıadásában Pataki István Szentségek címő költeményét hallgathattuk 
meg. A nap további részében színes programokkal várták a szervezık az érdeklıdıket. 

augusztus 21. – A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettünk részt Nagyné 
Legény Ildikó alpolgármesterrel és Dr. Csiszár Imre alpolgármesterrel közösen, ahol a 
Magyarország Legszebb Birtoka díj kapcsán a Kendereskertben az elmúlt bı tíz évben történt 
fejlesztések, változások hátterérıl és lényegérıl beszélgettünk. 
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Ugyanezen a napon a Hajdúnánási Ezüstkor Nyugdíjas Egyesület meghívásának eleget téve részt 
vettem a taggyőlésükön, ahol egy elıadás keretében mutattam be a tagok részére az elmúlt egy év 
és az elıttünk álló idıszak fejlesztéseit, beruházásait. 

augusztus 15-22. – A kárpátaljai testvérvárosunkból, Viskrıl érkezı nyári táboros gyerekeket 
köszöntöttük Hajdúnánáson. A gyerekek egy héten át izgalmas és szórakoztató programokon 
vehettek részt városunkban, illetve Debrecenben. Külön köszönjük a Hajdú-Bihar Vármegyei 
Önkormányzat, Debrecen Megyei Jogú Város Önkormányzat, valamint a Magyarok Kenyere 
Alapítványnak a támogatást.  

szeptember 01. – A Bocskai István Általános Iskola és Alapfokú Mővészeti Iskola és Kollégium 
Polgári utcai Tagintézmény tanévnyitó ünnepségén vettem részt, ahol köszöntöttem a diákokat és 
pedagógusokat.  

Ugyanezen a napon a Hajdúnánási Óvoda meghívásának eleget téve részt vettem a Szivárvány 
Tagintézményben tartandó évnyitó értekezleten, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

Szintén ugyanezen a napon a Bocskai István Általános Iskola Makláry Lajos Alapfokú Mővészeti 
Iskola tanévnyitó ünnepségén vettem részt.  

szeptember 03. – A Hajdúnánási Római Katolikus Egyházközség meghívásának eleget téve részt 
vettem Hajdúnánás nyugati határában, a Görbeházi út mentén felállított Réti Katolikusok 
Emlékfeszületének felszentelésén.  

szeptember 05. - A Hajdúnánási Ezüstkor Nyugdíjas Egyesület és a Nánás Pro Cultura Nonprofit 
Kft. közös szervezésében megvalósult „Énekelj, mert az énekben szív dobog” elnevezéső 
nyugdíjas kórustalálkozón vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket. 
 
Ugyanezen a napon a havi rendszerességgel megtartott intézményvezetıi értekezleten vettem 
részt.   

szeptember 07. - A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettem részt a 
Nemzeti Agrárgazdasági Kamara Hajdú-Bihar megyei szervezetének elnökeként az Itthon-
Otthon címő magazinmősorban, ahol a szeptember 8-9 között negyedik alkalommal 
megrendezésre kerülı Öko-Exporól, valamit a mezıgazdaság aktuális kérdéseirıl beszélgettünk.  

szeptember 08-09. - Immáron negyedik alkalommal került megrendezésre az ÖKO EXPO 
Kiállítás és Konferencia a Kendereskertben. A rendezvény fı célja, hogy az ökológiai 
gazdálkodásban érintett valamennyi szereplı: termelık, feldolgozók, kereskedık, szolgáltatók, 
tudományos szakemberek, szaktanácsadók számára megjelenési, találkozási alkalmat kínáljon. 

szeptember 11. – Az elmúlt években számos szép eredményt értünk el Hajdúnánáson a 
közfoglalkoztatásban dolgozóknak köszönhetıen. Köszönetünket egy Kendereskertben 
megtartott ebéddel is kifejeztük. 

Ugyanezen a napon a Hajdúnánási Rendırkapitányság által szervezett a „Digitális biztonság az 
online térben elkövetett csalásokkal szemben” címő lakossági fórumon vettem részt, ahol 
köszöntöttem a megjelenteket. A fórumon a rendırség és a pénzintézetek vezetıitıl az online 
térben elkövetett csalásokkal kapcsolatban kaphattak felvilágosítást az érdeklıdık.  

szeptember 12. – A Hajdúnánási Dominó Diáksport Egyesület az országos ROW43 programhoz 
csatlakozva közel 350 Bocskai István Általános Iskolába járó diáknak biztosított lehetıséget arra, 
hogy megismerkedhessenek a kajakozás és a sárkányhajózás szépségeivel. 

szeptember 14. – Hajdúnánás Városi Önkormányzat sportkoncepciójának készítése során 
megbeszélést folytattam a koncepció elıkészítıivel és a sportvezetıkkel.  
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szeptember 15. - A Hajdú-Bihar Vármegyei Kormányhivatal és Nyíradony Város Önkormányzat 
közös szervezésében megvalósult „Helyi értékek Startja” vármegyei közfoglalkoztatási kiállítás 
ünnepélyes megnyitóján vettem részt.  A kiállításon városunk is képviseltette magát.  

szeptember 16. – Hajdúnánás Városi Önkormányzat és az „Arany Korona” Alapítvány közös 
szervezésében megvalósult Nagyatádi Szabó István elsı kisgazda tiszteletére rendezett VII. 
Földmővesek Napján vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket. 

szeptember 17. – Debrecen Megyei Jogú Város Önkormányzat meghívásának eleget téve részt 
vettem a Csokonai Teátrum megnyitó gálaestjén.  

szeptember 20. – A Karácsony Sándor Pedagógiai Egyesület meghívásának eleget téve részt 
vettem a kihelyezett elnökségi ülésükön, ahol szó esett többek között a hajdúnánási tagcsoport 
létrehozásáról.  

Szabadságomat töltöttem 2023. július 17-21., augusztus 7-11. és szeptember 18-19. napjain. 
 
Korábban már tájékoztattam a Tisztelt Képviselı-testületet, hogy megkezdıdött a Hajdúnánás 
Városi Önkormányzatot és a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatalt érintıen a compliance 
kultúra kialakítása, mely felsıvezetıi támogatottság és elkötelezettség nélkül nem valósítható meg. 
Megtörtént a compliance-szel kapcsolatos feladatok ellátására felelıs vezetı kijelölése, akinek 
feladata lesz jövı évre munkaterv készítése, a compliance-t érintı belsı szabályzatok átvizsgálása, 
javaslattétel és közremőködés azok módosításában. 
Hivatalunk köztisztviselıi évrıl-évre teljesítenek képzéseket integritás, közigazgatási hivatásetika, 
antikorrupció körében. Ez évben a Nemzeti Közszolgálati Egyetem rendszerében kötelezıen 
elvégzendı e-learning képzésként határoztuk meg: „A pszichológia szerepe a 
korrupciómegelızésben”.  
 
A Képviselı-testület 174/2023. (VI. 29.) számú Képviselı-testületi Határozatával döntött arról, 
hogy a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 6.) ügyvezetıje 
nyújtson tájékoztatást a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti Győjtemény tekintetében  
– a 67/2023. (III. 23.) és 68/2023. (III. 23.) számú Képviselı-testületi Határozatok alapján – 
megtett intézkedésekrıl, mőködtetésérıl a Képviselı-testület 2023. évi szeptemberi ülésére.  
Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy a tájékoztató készítése folyamatban van, az októberi 
ülésre elıterjesztésre kerül.  
 
A Képviselı-testület 2023. évi munkatervében szeptember hónapra tervezte Hajdúnánás Város 
Sportfejlesztési Koncepciójának elfogadásáról szóló napirendi pont tárgyalását, mely a Képviselı-
testület októberi ülésére kerül elıterjesztésre. 
 
 

AZ ALPOLGÁRMESTEREK KÉT ÜLÉS KÖZÖTT VÉGZETT FONTOSABB 
TEVÉKENYSÉGÉRİL 

 
NAGYNÉ LEGÉNY ILDIKÓ ALPOLGÁRMESTER 

 
A Képviselı-testületi ülés elıtt megtartott Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsági, Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottsági, valamint a Városfejlesztési 
Bizottság ülésein való részvétel. 

A heti rendszerességgel megtartott polgármesteri vezetıi értekezleten való részvétel.  

A Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal általános napi munkavégzéséhez szükséges 
feladatok ellátása. 



 

 

10

június 22. – Városunk védınıivel egy megbeszélésen vettem részt, ahol a védınıi ellátás 
átadásával kapcsolatban egyeztettünk.  

június 24. – A Bocskai István Általános Iskola, Alapfokú Mővészeti Iskola és Kollégium Iskola 
utcai telephelyének ballagási ünnepségén vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket. 

Ugyanezen a napon a Nánási Focisuli Egyesület meghívásának eleget téve részt vettem az évzáró 
ünnepségükön, ahol köszöntöttem a megjelenteket, majd Horváth Imrével, az NFSE elnökével 
közösen átadtuk a szezonban nyert érmeket és elismeréseket. 

június 25. – A hajdúnánási Fınix Tánc Sport Egyesület meghívásának eleget téve részt vettem a 
15 éves jubileumi évzáró táncgálájukon.   

június 27. – A Hajdúk Vidékfejlesztési Egyesülete meghívásának eleget téve részt vettem a Helyi 
Fejlesztési Stratégia tervezés 2023-2027 témájú fórumon, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

június 28. – A képviselı-testület és a külsıs bizottsági tagok részére szervezett szezonnyitı 
fürdıbejáráson vettem részt.   

június 30. – A Magyarország Legszebb Birtoka Díj zsőrizési folyamatának második lépéseként 
Gödıllın egy személyes meghallgatás keretében számoltam be a Kendereskertben folytattatott 
tevékenységünkrıl, illetve bemutatásra kerültek a zsőritagok.  

július 01. – A Hajdúnánási Dominó Diáksport Egyesület meghívásának eleget téve részt vettem 
az Eszkimó-indián játékok megnyitó ünnepségén, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

Ugyanezen a napon a Magyar Egészségügyi Szakdolgozói Kamara Hajdú-Bihar Vármegye 
Területi Szervezet és Hajdúnánás Városi Önkormányzat szervezésében megvalósult Semmelweis 
Napi ünnepségen vettem részt, ahol Szólláth Tibor polgármesterrel közösen adtuk át a 
Polgármesteri Elismerı Okleveleket.  

Szintén ugyanezen a napon szépkorú köszöntésen vettem részt, melynek keretében 95. 
születésnapja alkalmából Tar Józsefet köszöntöttem. 

július 03. – Dr. Papp Csabával, a Debreceni Alapellátási és Egészségfejlesztési Intézet 
igazgatójával egyeztettem Hajdúnánáson. Az egyeztetés témája a védınıi ellátás átadása volt.    

július 05. – A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettem részt, melynek 
keretében a Tehetségbarát Önkormányzat cím elnyerésével kapcsolatban számoltam be.  

Ugyanezen a napon Hajdú-Bihari Napló részére riportot adtam a Kendereskerttel elnyert 
Magyarország Legszebb Birtoka Díjjal kapcsolatban.  

július 06. – A XV. alkalommal megrendezésre kerülı Aratónap alkalmából testvérvárosunkból, 
Ustronból érkezı delegációt fogadtam, akikkel egy kellemes estét töltöttünk el az Aranyszalma 
Alkotóházban.  

július 07. – Hajdúböszörmény Város Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a 
Széchenyi 2020 program keretében megvalósult „A Hajdúböszörményi Nyugati Ipari Park 
fejlesztése” címő TOP – 1.1.1-15HB1-2016-00011 azonosítószámú projekt ünnepélyes 
zárórendezvényén.  

július 08. – A Hajdú Bokréta Hagyományırzı csoport és a Kéky Lajos Városi Mővelıdési 
Központ által az idén XV. alkalommal megrendezett arató napon vettem részt. Az egész napos 
programoknak ez évben is a Nyakas Farm adott otthont. 

július 10. - szépkorú köszöntésen vettem részt, melynek keretében 90. születésnapja alkalmából 
Berzovay Istvánnét köszöntöttem. 
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július 12. – Városunk a Belügyminisztérium által nyújtott egyedi támogatásból Tedej és az 
Újházhely helyszíneken játszóterek megvalósítására kapott támogatásnak köszönhetıen a Tedejen 
már meglévı játszótér fejlesztése, valamint az Újházhelyen újonnan kialakított játszótér átadó 
ünnepségén vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

július 13. – A Magyarország Legszebb Birtoka Díj zsőrije látogatott el egy birtokbejárásra a 
Kendereskertbe. Óriási büszkeség, hogy idén a Kendereskert Magyarország Legszebb Gyümölcs 
és Kertészeti Birtoka.  

július 19. – Az immár X. Hajdúnánási Ifjúsági Képzımővészeti Alkotótábor záró kiállításán 
vettem részt. Majd ezt követıen a Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 
étkezıjében tartott záróebéden vettem részt. 

július 25. – A Debrecen Televízió munkatársának riportot adtam a Kendereskerttel elnyert 
Magyarország Legszebb Birtoka Díj kapcsán.  

Ugyanezen a napon egy megtisztelı meghívásnak tettem eleget. A Magyar Charolais Tenyésztık 
Egyesülete látogatott el Nyakas Dávid és családja farmjára. A szakma képviselıi megtekintették 
az állományt és az elmúlt idıszak fejlesztéseit. 

július 26. – A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettünk részt Dr. Csiszár 
Imre alpolgármesterrel közösen, ahol az elmúlt és az elıttünk álló idıszak rendezvényeirıl, 
eseményeirıl számoltunk be.  

július 29. – július 29. – Tiszagyulaháza Község Önkormányzat meghívásának eleget téve részt 
vettem a XVI. Gólyafesztiváljukon. 

augusztus 02 - Szépkorú köszöntésen vettem részt, melynek keretében 90. születésnapja 
alkalmából Kovács Imrénét köszöntöttem. 

augusztus 03. – Gargya Zsolttal, a Szent Anna Gyermekvédelmi Központ intézményvezetıjével, 
Csısz Krisztiánnal, a Hajdúnánási Rendırkapitányság mb. kapitányságvezetıjével közös 
egyeztetésen vettem részt az Ady lakóparkban, játszótéren történı a fiatalok általi 
rendbontásokkal kapcsolatban.  

augusztus 04. – A IX. Hajdúk Világtalálkozója rendezvénysorozat elsı napján részt vettem az 
eseményhez kapcsolódó protokolláris állófogadáson, a városunk fıterén megrendezésre került 
nyitó ünnepségen.  

augusztus 10. - Egy csecsemı és az édesanya között a szoptatás messze több, mint táplálás: a 
szeretet, a védelem, a biztonságérzet megteremtése. A szoptatás fontosságára, valamint az anyák 
és a babák egészségére hívtuk fel a figyelmet egy közös sétával, elıadásokkal és egy babafotó 
kiállítással a Csohány Jenı Gyermekegészségházban. 

augusztus 15-22. - A kárpátaljai testvérvárosunkból, Viskrıl érkezı nyári táboros gyerekeket 
köszöntöttük Hajdúnánáson. A gyerekek egy héten át izgalmas és szórakoztató programokon 
vehettek részt városunkban, illetve Debrecenben. Külön köszönjük a Hajdú-Bihar Vármegyei 
Önkormányzat, Debrecen Megyei Jogú Város Önkormányzat alpolgármesterének, Széles 
Diánának, valamint a Magyarok Kenyere Alapítványának a támogatást. 

augusztus 16. – Virágos Magyarországért 2023. Országos Környezetszépítı verseny szakmai 
zsőrijével beszélgettem a településszemle kapcsán városunk jövıbeni terveirıl, valamint a 
környezettudatos szemlélettel kapcsolatban. 
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augusztus 20. - Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. közös 
szervezésében megvalósult Szent István Napjának ünnepi eseményein vettem részt, melynek 
részeként felszentelésre került a Tedeji Templomdombon újra felállított kereszt. 

augusztus 21. – A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettünk részt Szólláth 
Tibor polgármesterrel és Dr. Csiszár Imre alpolgármesterrel közösen, ahol többek között 
Magyarország Legszebb Birtoka Díj kapcsán a Kendereskertben az elmúlt bı tíz évben történt 
fejlesztések, változások hátterérıl és lényegérıl beszélgettünk. 

Ugyanezen a napon a Hajdúnánási Televízió munkatársának riportot adtam a Virágos 
Magyarországért 2023. Országos Környezetszépítı versennyel kapcsolatban.  

Szintén ugyanezen a napon az Ustron utca által szervezett összejövetelen vettem részt.  

augusztus 22. – A Hajdú-Bihar Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Hajdúnánási Tagintézménye 
meghívásának eleget téve részt vettem a Csengıszó komplex, intenzív, iskolaelıkészítı 
programjuk megnyitó ünnepségén, ahol köszöntöttem a megjelenteket. 

augusztus 26. – A Lente Lajos Magyar Nóta Egyesület meghívásának eleget téve részt vettem 
zenés-táncos estjükön, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

augusztus 31. - A mezıgazdaság üvegházhatású gázkibocsátásának csökkentése innovatív 
termesztési rendszerek alkalmazásával kapcsolatos szemináriumon vettem részt a 
Kendereskertben, ahol köszöntöttem a megjelenteket. Ezt követıen a LIFE AGRESTIC projekt 
innovatív eszközeinek bemutatása a mezıgazdaság új kihívásaival szemben témájú kerekasztal 
beszélgetéssel folytatódott a rendezvény.  

szeptember 01. – A Bocskai István Általános Iskola és Alapfokú Mővészeti Iskola és Kollégium 
Magyar utcai tagintézmény tanévnyitó ünnepségén vettem részt, ahol köszöntöttem a diákokat és 
pedagógusokat.  

szeptember 02. – Martinek Kft. meghívásának eleget téve részt vettem a fennállásuk 30 éves 
jubileuma alkalmából szervezett eseményen, ahol köszöntöttem a megjelenteket. Harminc év egy 
ember életében is hosszú idınek számít, egy vállalkozás esetében pedig igazi ritkaság. A siker titka 
valószínőleg a közös jövıkép és a szoros családi összetartozás.  

szeptember 04. – Online formában tájékoztatást adtam arról, hogy elkezdtük a tedeji volt 
iskolaépület tornatermének felújítását. Az idei évben saját, önkormányzati forrásból 
napelemrendszer és korszerő hıszivattyús rendszer is kialakításra kerül az épületben. 

szeptember 05. - A Hajdúnánási Ezüstkor Nyugdíjas Egyesület és a Nánás Pro Cultura Nonprofit 
Kft. közös szervezésében megvalósult „Énekelj, mert az énekben szív dobog” elnevezéső 
nyugdíjas kórustalálkozón vettem részt.  

Ugyanezen a napon a havi rendszereséggel megtartott intézményvezetıi értekezleten vettem 
részt.  

szeptember 06. – Szépkorú köszöntésen vettem részt, melynek keretében 90. születésnapja 
alkalmából Bunda Józsefnét köszöntöttem.  

szeptember 09. - Újtikos Község Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a XV. 
Tésztafesztivál és Családi Napon.  

szeptember 11. – Almási Martinával, a HIPA Nemzeti Befektetési Ügynökség 
befektetésösztönzési igazgatójával egy egyeztetı megbeszélésen vettem részt. Az egyeztetés 
alkalmával a lehetséges ipari területeket tekintettük át.  
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Ugyanezen a napon a Hajdúnánási Rendırkapitányság által szervezett a „Digitális biztonság az 
online térben elkövetett csalásokkal szemben” címő lakossági fórumon vettem részt. A fórumon 
a rendırség és a pénzintézetek vezetıitıl az online térben elkövetett csalásokkal kapcsolatban 
kaphattak felvilágosítást az érdeklıdık.  

szeptember 14. – A Hajdúnánási Tartósító és Építı Start Szociális Szövetkezet megbeszélésén 
vettem részt, ahol az eredményes mőködés kialakításáról egyeztettünk.  

szeptember 15. – A Segítséggel Élık Otthona meghívásának eleget téve részt vettem a 
hozzátartozói találkozójukon.  

szeptember 16. – Hajdúnánás Városi Önkormányzat és az „Arany Korona” Alapítvány közös 
szervezésében megvalósult Nagyatádi Szabó István elsı kisgazda tiszteletére rendezett VII. 
Földmővesek Napján vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket. 

szeptember 19. – A Tiszamenti Regionális Vízmő Zrt. képviselıivel egyeztettem a gördülı 
fejlesztési tervvel és az aktuális feladatokkal kapcsolatban.  

szeptember 20. – A Karácsony Sándor Pedagógiai Egyesület meghívásának eleget téve részt 
vettem a kihelyezett elnökségi ülésükön, ahol szó esett többek között a hajdúnánási tagcsoport 
létrehozásáról.  

DR. CSISZÁR IMRE ALPOLGÁRMESTER 
 
június 24. – A Bocskai István Általános Iskola, Alapfokú Mővészeti Iskola és Kollégium Iskola és 
Óvoda utcai Telephelyének ballagási ünnepségén vettem részt, ahol köszöntöttem a 
megjelenteket. 

Ugyanezen a napon a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti Győjtemény szervezésében 
megvalósult Múzeumok Éjszakáján vettem részt.  

június 26. - Kocsi Erika, a Mesélı értékek – Nánási mesék, címő könyvének ünnepélyes 
bemutatóján vettem részt Debrecenben.  

június 29. - Dr. Forisek Péterrel, a Debreceni Egyetem Tanárképzési Fıigazgatóság 
fıigazgatójával egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája Hajdúnánás város monográfiája 
volt. 

június 30. – A Hajdú-Bihar Megyei Kereskedelmi és Iparkamara – a Széll Kálmán Alapítvánnyal 
közös szervezésben megvalósított az „Energia, fejlesztés és versenyképesség -stratégiai 
célkitőzések és kihívások” címő Gazdasági Fórum vettem részt.  

Ugyanezen a napon a Hajdú-Bihar Vármegyei Önkormányzat Közgyőlésének soron következı 
ülésén vettem részt, ahol szó esett többek között a vármegyei szakképzés helyzetérıl, az Interreg 
Central Europe transznacionális pályázatokban való részvételrıl, a Hajdú-Bihar Vármegye 
Önkormányzata hazai uniós forrásból megvalósuló projektjeinek elırehaladásáról és a Megyei 
Jogú Városok Szövetsége kezdeményezésének támogatásáról.  

július 08. – A Hajdú Bokréta Hagyományırzı csoport és a Kéky Lajos Városi Mővelıdési 
Központ által az idén XV. alkalommal megrendezett Aratónapon vettem részt. Az egész napos 
programoknak ebben az évben is a Nyakas Farm adott otthont. 

Ugyanezen a napon Görbeháza Község Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a 
falunapjukon.  
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július 11. – Szınyi Sándornéval, a Hajdú-Bihar Vármegyei Önkormányzat programmegvalósító 
csoportjának vezetıjével egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája a Hajdú Hagyományok 
Nyomában címő programsorozat egyeztetése volt.  

július 12. – Városunk a Belügyminisztérium által nyújtott egyedi támogatásból Tedej és az 
Újházhely helyszíneken játszóterek megvalósítására kapott támogatásnak köszönhetıen a Tedejen 
már meglévı játszótér fejlesztése, valamint az Újházhelyen újonnan kialakított játszótér átadó 
ünnepségén vettem részt.  

július 19. - Az immár X. Hajdúnánási Ifjúsági Alkotótábor záró kiállításán vettem részt, ahol 
köszöntöttem a megjelenteket. A kiállítást a táborban résztvevı diákok közösen nyitották meg.  

július 20. - A XVIII. Hajdúnánási Nemzetközi Képzımővészeti Alkotótábor nyitó kiállításán 
vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket. A kiállítást Szemadám György, Munkácsi-díjas 
festımővész, Életmődíjas, Érdemes mővész, a Magyar Mővészeti Akadémia vezetıségi tagja 
nyitotta meg. 

Ugyanezen a napon Kocsi Erika, a Mesélı értékek – Nánási mesék, címő könyvének ünnepélyes 
bemutatóján vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket. A rendezvénynek a Móricz Pál 
Városi Könyvtár adott otthont.  

július 21. – Prof. Dr Bartha Elekkel, a Debreceni Egyetem Bölcsészettudományi Kar oktatási 
rektorhelyettesével és Dr. Forisek Péterrel, a Debreceni Egyetem Tanárképzési Fıigazgatóság 
fıigazgatójával egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája Hajdúnánás város monográfiája 
volt. 

július 26. – A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettem részt Nagyné 
Legény Ildikó alpolgármesterrel közösen az Itthon-Otthon címő magazinmősorban, melyben az 
elmúlt idıszak eseményeirıl számoltunk be.  

augusztus 04. – A Hajdúnánási Televízió részére riportot adtam a Hajdúnánás Városi 
Önkormányzat által szervezett nyári napközivel kapcsolatban.  

Ugyanezen a napon a IX. Hajdúk Világtalálkozója rendezvénysorozat elsı napján részt vettem az 
eseményhez kapcsolódó protokolláris állófogadáson, a városunk fıterén megrendezésre került 
nyitó ünnepségen.  

augusztus 06. – A IX. Hajdúk Világtalálkozójára érkezı ustroni delegáció tagjaival egy közös 
ebéden vettem részt.  

augusztus 11. – Szombathy Andrással, a Hajdú-Bihar Megyei Röplabda Szövetség elnökével 
egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája az Eötvös Kupa nemzetközi röplabdatorna 
hajdúnánási fordulójának egyeztetése volt.  

augusztus 20. - Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. közös 
szervezésében megvalósult Szent István Napjának ünnepi eseményein vettem részt, melynek 
részeként felszentelésre került a Tedeji Templomdombon újra felállított kereszt.  

augusztus 21. – A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettünk részt Szólláth 
Tibor polgármesterrel és Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel közösen, ahol többek között 
Magyarország Legszebb Birtoka Díj kapcsán a Kendereskertben az elmúlt bı tíz évben történt 
fejlesztések, változások hátterérıl és lényegérıl beszélgettünk. 

Ugyanezen a napon a Hajdúnánási Televízió munkatársának riportot adtam a Virágos 
Magyarországért 2023. Országos Környezetszépítı versennyel kapcsolatban.  
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augusztus 23. –A Hajdúvidéki Református Egyházmegye tanévkezdı csendesnapján vettem részt, 
ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

augusztus 28. - Szépkorú köszöntésen vettem részt, melynek keretében 90. születésnapja 
alkalmából Török Pétert köszöntöttem.  

augusztus 31. – A 2023-ban újonnan választott Hajdúnánási Gyermek- és Ifjúsági Önkormányzat 
tagjaival egyeztettem az elkövetkezendı idıszakról.  

Ugyanezen a napon a Városok, Falvak Szövetsége és a Debreceni Mozgóképkultúra Alapítvány 
közös szervezésében megvalósult Haraszthy Ágoston életérıl szóló dokumentumfilm 
díszbemutatóján vettem részt.  

szeptember 01. – A Bocskai István Általános Iskola és Alapfokú Mővészeti Iskola és Kollégium 
Iskola utcai Tagintézmény tanévnyitó ünnepségén vettem részt, ahol köszöntöttem a diákokat és 
pedagógusokat.  

szeptember 03. - A Hajdúnánási Római Katolikus Egyházközség meghívásának eleget téve részt 
vettem Hajdúnánás nyugati határában, a Görbeházi út mentén felállított Réti Katolikusok 
Emlékfeszületének felszentelésén.  

szeptember 05. – A havi rendszerességgel megtartott intézményvezetıi értekezleten vettem részt. 

szeptember 06. – A Debreceni Zsidó Hitközség meghívásának eleget téve részt vettem az 5784. 
zsidó újév alkalmából rendezendı köszöntın és díszvacsorán. 

szeptember 07. – A Hajdú-Bihar Vármegyei Közgyőlés meghívásának eleget téve részt vettem a 
„Magyar Szürkék Útja – kulturális tematikus útvonal Hajdú-Bihar megyében” címő TOP- 1.2.1-
15-HBI-2016-00020 azonosítószámú projekthez kapcsolódó egyeztetı megbeszélésen.   

Ugyanezen a napon Korbeák Györggyel, a Hajdú-Bihar Megyei Fejlesztési Ügynökség 
ügyvezetıjével egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája a pályázati lehetıségek 
áttekintése volt.   

szeptember 08. - Kilátogattam a IV. ÖKO EXPO Kiállítás és Konferenciára, melynek a 
Kendereskert adott otthont. 

szeptember 11. – Almási Martinával, a HIPA Nemzeti Befektetési Ügynökség 
befektetésösztönzési igazgatójával egy egyeztetı megbeszélésen vettem részt. Az egyeztetés 
alkalmával a lehetséges ipari területeket tekintettük át.  

szeptember 12. – A HÍR TV részére riportot adtam a Kendereskerttel elnyert Magyarország 
Legszebb Birtoka Díjjal kapcsolatban.  

szeptember 15. – A Segítséggel Élık Otthona meghívásának eleget téve részt vettem a 
hozzátartozói találkozójukon.  

szeptember 16. - Hajdúnánás Városi Önkormányzat és az „Arany Korona” Alapítvány közös 
szervezésében megvalósult Nagyatádi Szabó István elsı kisgazda tiszteletére rendezett VII. 
Földmővesek Napján vettem részt.  

szeptember 18. - Dr. Forisek Péterrel, a Debreceni Egyetem Tanárképzési Fıigazgatóság 
fıigazgatójával egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája Hajdúnánás város monográfiája 
volt. 
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A JEGYZİ FELADATKÖRÉT ÉRINTİEN 
 

Határozat/Rendelet 
 száma  

Rövid tárgya Ügyintézı 
Határozat/ 

Rendelet szerinti 
határidı 

Tett intézkedés 

169/2023. (VI.29.)  Igazgatási szünet 
Dr. Szombati 

Ágnes 
2023.07.14. 

Lakosság tájékoztatása és a 
zavartalan ügymenet 
biztosított volt.  

206/2023 (VII.26.) 

Szalay János Rendelı Intézet 
magasabb vezetı beosztásának 
betöltésének pályázati felhívás 

közzététele 

Magi Dániel 2023.08.01. Közzétételre került. 

213/2023(VIII.30.) 

Gyermekétkeztetést nyújtó 
intézményekben alkalmazható 

nyersanyag norma 
meghatározása 

Kiss György 2023.08.31 
A nonprofit kft. 

tájékoztatása megtörtént. 

 
III. 

2023. június 29. napi képviselı-testületi ülésen elhangzott képviselıi kérdések  
alapján tett intézkedésekrıl szóló jelentés 

 
Képviselı neve Képviselı felvetése Tett intézkedés 

Oláh Miklós 
képviselı 

Az Ady Endre körúton a 
Mártírok útja felé esı rész 
parkolói esetében, ott az 
úttengelyen párhuzamosan 
lehet parkolni, azt szeretnék, 
ha felfestésre kerülne a 
szabványos parkolók, talán 
jobb lenne a kihasználtsága.  

Közlekedési szakértı nem javasolja a felfestést, ugyanis 
szabványos parkoló felfestéssel kevesebb parkolóhely kerülne 
kialakításra.  A közös képviselık részére megküldtük ez ügyben 
a tájékoztató levelet.  

A Bocskai utcán élık 
panaszolták, hogy 
rendszeresen visszatérıen, 
estefele füsttel árasztják el a 
környéket a Jókai utca felıl, 
kérte, hogy amennyiben az 
önkormányzat, közterület-
felügyelet hatáskörébe belefér, 
szíveskedjenek intézkedni. 

A Hivatal munkatársai helyszínen ellenırizték a jelzést, de a 
pontos helyszín nem volt beazonosítható. A problémát azóta 
nem tapasztaltuk, erre vonatkozóan lakossági bejelentés sem 
érkezett. 

Kállai Zsolt 
képviselı 

A Fürdıben a medencében a 
csempe és a víz koszos, a 
zuhanyzók, illetve illemhelyek 
ápolatlanok. Arra kérte a 
fürdı vezetését, hogy ebben 
járjanak el. 

Az ügyvezetı részére jeleztük a problémát. A jelzést követıen, 
ellenırzésként Polgármester Úr és Alpolgármester Asszony 
több alkalommal tartott helyszíni bejárást a Gyógyfürdıben. 

Kocsis Áron 
képviselı 

Bocskai és Irányi utca sarkán 
lévı lombozat miatt nehezen 
belátható a keresztezıdés. 

A lombozat visszavágása megtörtént. 

Az esızések miatt a Bocskai 
utca 30. szám elıtti vízakna 
megsüllyedt. 

Helyreállítása megtörtént.  

Kazinczy utcáról érkezett több 
lakossági jelzés, hogy a padka 
feltöltést az úttest mellett 
próbálják megoldani. 

Az útpadka feltöltése megtörtént.  

 
Hajdúnánás, 2023. szeptember 20. 

 Szólláth Tibor 
  polgármester 


